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Mødereferat 
 

08-01-2019 

Ejendomskontoret, Bybjerget  

 

Møde indkaldt af: SP Mødetype: Bestyrelsesmøde 
Referent: HN Ordstyrer: FL 
Deltagere:  
Peter von der Fehr (PF), Susanne Petersen (SP), Susanne Kruse (SK), Annelise Ørnbo (AØ), 
Flemming Larsen (FL), Ejd.mester Stig Christophersen (SC), Helle Nielsen (HN) 
 
Afbud: 
Marianne Kjølbye (MK), Charlotte Braun (CB) 
 
Gæster: 
Dansk Kabel TV. 

Referat 
Punkt 1 - Godkendelse af referat fra sidste møde 

• Referat fra bestyrelsesmøde d. 5. november 2018 blev godkendt. 

 

Punkt 2 på dagsorden Ejendomsmesteren orienterer 
  

Vaskeri 
• I blok F fungerer regnvandsopsamleren perfekt. I blok A kommer der luft ind i systemet, 

så dette arbejdes der med at udbedre. 
 
Elevatorer 
• Nogle af elevatorerne hyler meget højt. Dette skyldes slidte skiver, som derfor udskiftes 

med kuglelejer, så elevatorerne samtidig bliver mere driftssikre. 
 
Automatiske døre 
• Man har nu fået lokaliseret hvorfor der har været så store problemer med 

opgangsdørene. Helt enkelt handler det om slidte kabler, som burde have været udskiftet 
samtidig med dørpumperne blev installeret. Dette vil så ske fremadrettet efterhånden 
som kablerne knække. Der er allerede udskiftet en del. Beboerne skal oplyses herom. 

 
Vandmålere 
• STCH er ved at undersøge hos ISTA om der er mulighed for at beboerne selv kan følge 

med i deres vandforbrug (aflæse) 
 
Grundvandspumpe 
• I blok F er pumpen gået i stykker og skal udskiftes. 
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Røde Kors 
• Gulvet har rejst sig, og det har vist sig at grunden hertil er flere lag af forskellige typer. 

Der bliver sat gulvsliber på opgaven, og parkeringsarealet afspærres, så håndværkere 
kan komme af med byggeaffald i container. 
 

Gadebelysning 
• STCH har d.d. rykket 

 
Nye hoveddøre 
• Man arbejder videre med Daloc Døre og laver en test med 2 hoveddøre samt 1 dør i 

tagboligerne. 
 

Forretningstorvet 
• Der er lidt byggerod ved restauranten. STCH taler med dem omkring oprydning, men det 

løser sig også når deres ombygning er færdig.  
Der bliver fuget mellem træ og beton af maler. 

 
Budget 
• Lukket punkt. 
 
Klagesager 
• Ingen nye sager. 

 
Indstilling: 
Det indstilles at afdelingsbestyrelsen tager orienteringen til efterretning. 
 
Beslutning: 
Taget til efterretning. 

 

Punkt 3 på dagsorden Formanden orienterer 
  

Intet 
 
Indstilling: 
Det indstilles at afdelingsbestyrelsen og ejendomskontoret tager orienteringen til efterretning. 
 
Beslutning: 
Taget til efterretning. 

 

Punkt 4 på dagsorden  Badeværelsesrenovering – status 
  

Projekt bad i tagboliger 
• Smeden kan først igangsætte hans arbejde i uge 12, og bestyrelsen anbefalede derfor at 

man leder efter en anden smed. 
• Alle priser skal videregives til AH i DAB. 
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Indstilling: 
Det indstilles at afdelingsbestyrelsen tager orienteringen til efterretning. 
 
Beslutning: 
Taget til efterretning. 

 

Punkt 5 på dagsorden  Øvrige punkter 
  

Dansk Kabel TV 
• Bestyrelsen har haft møde med Dansk Kabel TV omkring opkoblingspakke, som vi kan 

købe til fordelagtig pris. Udgiften hertil vil være indtjent på 7 år. Der er aftalt nyt møde til 
ultimo januar. 

 
Indstilling: 
Det indstilles at afdelingsbestyrelsen tager orienteringen til efterretning. 
 
Beslutning: 
Taget til efterretning. 

 

Punkt 6 på dagsorden Arrangementer – kommende og afsluttede 
  

Skovtur 
• PVF undersøger mulighed for bådtur og mad igen på Taarbæk Kro, da det var meget 

positivt sidst. 
 

Juleræsfest 
• Bestyrelsen anbefalede, at man allerede nu booker underholdning, da de bedste 

performere hurtigt bliver optaget. 
 

Indstilling: 
Det indstilles at afdelingsbestyrelsen tager orienteringen til efterretning og aktion. 

 
Beslutning: 
Taget til efterretning og aktion. 

 

Punkt 7 på dagsorden Beboerhenvendelser 
  

Affaldsposer 
• Der er flere beboere, der har henvendt sig på ejendomskontoret og klaget over de nye 

(længere) affaldsposer. Omvendt er der også flere, der har udtrykt tilfredshed over de 
nye poser. Det blev derfor aftalt at man prøver at lave en afstemning på Facebook, og 
ser så resultatet af denne. 

 

Punkt 8 på dagsorden EVENTUELT 
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Elektronisk parkeringskontrol 
• Kbh Park er ved at udarbejde et nyt regelsæt, hvor beboernes parkeringslicenser 

registreres elektronisk. Samtidig bliver der mulighed for at beboerne via en app selv kan 
registrere deres gæster, og dermed ikke behøver gæstekort. Der vil dog stadig være 
mulighed for at afhente gæstebilletter for de beboere, der ikke ønsker eller har mulighed 
for at benytte app. 

• Guidelines for elektronisk beboerparkering blev udleveret til bestyrelsen. 
  

Indstilling: 
Det indstilles at afdelingsbestyrelsen tager orienteringen til efterretning og aktion. 

 
Beslutning: 
Taget til efterretning og aktion. 

 
Mødet sluttede 19:15 
 
Næste møder: 
 
5. februar 2019 - Bestyrelsesmøde 
3. marts 2019 – Fastelavn 
5. marts 2019 – Bestyrelsesmøde  
2. april 2019 – Bestyrelsesmøde 
4. maj 2019 – Skovtur 
7. maj 2019 – Bestyrelsesmøde 
Maj 2019 - Afdelingsmøde 
4. juni 2019 – Bestyrelsesmøde 
30. juni 2019 – Zoo 
20. juli 2019 – Sommerudflugt 
6. august 2019 – Bestyrelsesmøde 
August 2019 – Cirkus Arena 
31. august 2019 – Høstfest 
3. september 2019 – Bestyrelsesmøde 
1. oktober 2019 – Bestyrelsesmøde 
16. oktober 2019 – Experitarium 
5. november 2019 – Bestyrelsesmøde 
30. november 2019 – Julemarked og juleshopping 
3. december 2019 – Bestyrelsesmøde 

 
 

7. december 2019 – Julemiddag 
8. december 2019 – Juletræsfest 
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